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               ROMÂNIA 
           JUDEŢUL OLT        
    CONSILIUL LOCAL AL    
 MUNICIPIULUI CARACAL  
                Nr.  163/30.05.2022

  
PROCES-VERBAL 

 
Încheiat astăzi 30.05.2022 la Şedinţa ordinară a Consiliului local 

 
 

 Şedinţa a fost deschisă de domnul Rădescu Viorel Emil, secretar general al Municipiului 
Caracal, care a făcut prezenţa, arătând că sunt prezenţi 17 consilieri locali din cei 19 consilieri locali 
aleşi (lipsind motivat doamna consilier Gongea Ofelia-Alina și domnul consilier Bățăgui Costel 
Răzvan).  
 Având în vedere prevederile art. 133 alin. 1, art. 134 alin. 1 lit. a, art. 137 alin. 1 din O.U.G. nr. 
57/2019 secretarul general al municipiului arată că şedinţa se poate desfăşura în condiţii legale având 
în vedere numărul consilierilor prezenţi. Şedinţa a fost convocată de Primarul Municipiului Caracal 
prin adresa nr. 32408/26.05.2022 în baza Dispoziţiei nr. 468/26.05.2022. 
 Ca preşedinte de şedinţă a fost propus domnul consilier Ion Paul, propunerea fiind aprobată în 
unanimitate. 
 Domnul secretar general, supune spre aprobare procesul verbal al ședinței ordinare din data de 
28.04.2022, procesul verbal al ședinței extraordinare convocată de îndată din data de 16.05.2022 și 
procesul verbal al ședinței extraordinare convocată de îndată din data de 24.05.2022, acestea fiind 
aprobate cu 17 voturi pentru. 

Preşedintele de şedinţă, dă cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi, care a 
fost completată. 

Domnul primar, dă citire ordinei de zi. 
Preşedintele de şedinţă supune la vot ordinea de zi, cu completările ulterioare, aceasta fiind 

aprobată cu 17 voturi pentru. 
Se trece la discutarea ordinei de zi. 
 
1.Proiect de hotărâre nr. 125/20.04.2022 referitor la aprobarea solicitării transmiterii unui 

imobil din patrimonial public al statului si administrarea Ministerului Apărării Naționale în 
patrimoniul public al U.A.T. Municipiul Caracal si administrarea Consiliului Local al Municipiului 
Caracal este prezentat de domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian care arată că proiectul a primit 
aviz favorabil în comisia de specialitate.   

Domnul consilier Vîrdol Daniel: această clădire a fost supusă unui litigiu în instanță, a fost 
cumpărată în anii 1938 de Corpul subofițerilor din Caracal. 

Domnul primar: există pe rol un asemenea proces? 
Domnul consilier Vîrdol Daniel: știu că s-a încheiat una dintre spețe cu o hotărâre de Guvern, 

spuneau reprezentanții că a fost dată în necunoștință de cauză sau în eroare.  
Domnul primar: o să facem verificări, această clădire a fost a M.A.p.N. și a fost ani de zile 

Policlinică Militară, a fost cedată primăriei și ulterior a fost cerută înapoi de către Ministerul Apărării 
în vederea amenajării acesteia, investiția nu s-a făcut și noi am solicitat-o înapoi urmând ca în această 
clădire după ce va fi renovată, să găsim o destinație și pentru pensionarii militari din Garnizoana 
Caracal.     

  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 17 voturi pentru. 
 

2.Proiect de hotărâre nr. 146/26.05.2022 referitor la aprobarea construirii și amplasării unui 
Monument comemorativ - MiG21 Lancer demilitarizat, pe terenul aflat în patrimoniul Statului român 
și administrarea Bazei Militare 99 Deveselu situat în fața Cercului Militar Caracal, str. Toma Ruşcă, 
Nr. 10, Jud. Olt, Cazarma 2806-Lotul 1/1 este prezentat de domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian 
care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 17 voturi pentru. 
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          3.Proiect de hotărâre nr. 147/26.05.2022 referitor la modificarea și completarea unor 
prevederi ale H.C.L. Caracal nr. 147/26.11.2021 privind aprobarea dării în folosință gratuită a 
imobilelor terenuri aparținând domeniului public al municipiului Caracal în suprafață totală de 2393 
mp către Distribuție Energie Oltenia S.A. este prezentat de domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian 
care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 
 Domnul primar: doar pe perioada investiției, după aceea revine municipiului. 

 Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 17 voturi pentru. 
 
4.Proiect de hotărâre nr. 148/26.05.2022 referitor la acordul pentru amenajarea unui sens 

giratoriu la intersecția Străzii Dragoș Vodă cu Aleea Dragoș Vodă, racorduri la străzile adiacente 
sensului giratoriu, realizare accese auto și pietonale către incinta hypermarket și organizarea execuției 
este prezentat de domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian care arată că proiectul a primit aviz 
favorabil în comisia de specialitate. 

Domnul consilier Alexe Costică: referitor la acest proiect, dacă s-a luat în calcul faptul că 200 
m mai în față va fi și sensul giratoriu pe care îl facem noi, de la monument, să nu fie prea apropiat unul 
față de celălalt și dacă există spațiu necesar acolo? 

Domnul primar: toate aceste proiecte sunt făcute de specialiști. 
Domnul secretar general: după realizarea investiției, aceasta va fi donată Municipiului Caracal. 

  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 17 voturi pentru. 
 

5.Proiect de hotărâre nr. 149/26.05.2022 referitor la vânzarea locuinţelor pentru tineri, 
construite prin Agenţia Naţională pentru Locuinţe, situate în municipiul Caracal, B-dul Nicolae 
Titulescu, nr. 88, către titularii contractelor de închiriere este prezentat de domnul consilier Pătran 
Laurențiu-Marian care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, prin vot secret, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 17 voturi pentru. 
 

 6.Proiect de hotărâre nr. 150/26.05.2022 referitor la aprobarea Studiului de oportunitate, a 
raportului de evaluare, a concesiunii prin licitaţie publică deschisă şi a documentaţiei de atribuire 
privind concesionarea terenului în suprafață de 5.176,00 mp ce aparţine domeniului privat al 
Municipiului Caracal, situat în Caracal, str. Silozului, nr. 24, jud. Olt este prezentat de domnul 
consilier Pătran Laurențiu-Marian care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de 
specialitate. 
 Domnul consilier Alexe Costică: unde este mai exact această locație? 
 Domnul primar: este lângă Agrosem. 
 Domnul consilier Cernat Costin-Șerban: propun ca membru în comisie pe domnul consilier 
Dumitru Cristinel și ca membru supleant pe domnul consilier Maciu Marin. 
 Supuse la vot cele două propuneri au fost votate cu 16 voturi pentru și o abținere (domnul 
consilier Alexe Costică).  

 Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 17 voturi pentru. 
  

 7.Proiect de hotărâre nr. 151/26.05.2022 referitor la modificarea și completarea anexei la 
Hotărârea Consiliului Local al municipiului Caracal nr. 149/31.10.2019, privind inventarul domeniului 
privat al municipiului Caracal este prezentat de domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian care arată că 
proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 17 voturi pentru. 
 

 8.Proiect de hotărâre nr. 152/26.05.2022 referitor la conferirea titlului de „Cetățean de onoare 
al municipiului Caracal” doamnei GHEORGHIȚA NICOLAE este prezentat de domnul consilier 
Căldăraru Gheorghe-Cristi, care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 17 voturi pentru. 
 

 9.Proiect de hotărâre nr. 153/26.05.2022 referitor la conferirea titlului de „Cetățean de onoare 
al municipiului Caracal” domnului comandor RĂZVAN-GABRIEL BRĂTULESCU este prezentat de 
domnul consilier Cernat Șerban-Costin care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de 
specialitate. 
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 Domnul consilier Vîrdol Daniel: pe lângă cele spune vreau să vă încredințez că acest titlu este 
meritat pe deplin, a dus la îndeplinire un proiect grandios la Baza Militară 99 Deveselu . 
 Domnul primar: a fost 10 ani comandantul acestei baze, a reprezentat partea română în acest 
proiect româno-american iar colaborarea cu dânsul a fost una extraordinară, un om deosebit care a 
răspuns întotdeauna solicitărilor noastre.  
 Domnul consilier Alexe Costică: a ajutat cu ceva concret? 
 Domnul primar: de fiecare dată când a fost solicitat, a fost prompt, a participat la diverse 
acțiune întreprinse de Municipiul Caracal, a sprijinit la construirea Creșei de pe str. Rahovei, cu 
ajutorul Ambasadei S.U.A., mai ales acțiuni pe voluntariat.  
  Domnul consilier Vîrdol Daniel: partenerii americani au participat la acțiuni de voluntariat, de 
igienizare a unor suprafețe din oraș, de exemplu din fața Casei Armatei, de asemenea construcția 
noului Hotel Militar. 

  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 17 voturi pentru. 
 
  10.Proiect de hotărâre nr. 154/26.05.2022 referitor la modificarea și completarea prevederilor 

art. 2 din H.C.L. Caracal nr. 2/10.01.2022 privind aprobarea Studiului de fezabilitate și a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiții: «Imobil de locuințe colective cu regim social, 
regim de înălțime p+3E+4E retras» situat în Caracal, str. Dragoș Vodă nr. 2C-1, jud. Olt este 
prezentat de domnul consilier Mitroi Dumitru-Liviu, care arată că proiectul a primit aviz favorabil în 
comisia de specialitate. 

 Domnul primar: contractul pentru acest bloc a fost deja semnat, se va construi în spatele celui 
existent. Se va construi prin Ministerul Dezvoltării și nu prin A.N.L., acum s-au modificat indicatorii 
tehnico-economici datorită prețurilor.  

  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 17 voturi pentru. 
 

 11.Proiect de hotărâre nr. 155/26.05.2022 referitor la aprobarea contului de execuție bugetară 
al U.A.T. Municipiul Caracal la data de 31.03.2022 este prezentat de domnul consilier Mitroi Dumitru-
Liviu, care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate . 

   Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 17 voturi pentru. 
 
  12.Proiect de hotărâre nr. 156/26.05.2022 referitor la efectuarea unui audit/expertize contabile 

extrajudiciare la societatea A.D.P.P. CARACAL S.R.L. este prezentat de domnul consilier Mitroi 
Dumitru-Liviu, care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

 Domnul primar: de când s-a înființat A.D.P.P.-ul nu a existat un control de fond în această 
unitate, pentru că am schimbat conducerea am vrut să o luăm de la zero și am solicitat acest control. 
Noi am făcut două majorări de capital anul trecut și anul acesta. Se pare că investiția pe care noi am 
făcut-o va da rezultate cu siguranță și prin noua conducere formată din tineri dornici de muncă, 
lucrurile merg spre ceea ce ne dorim noi. Însă a fost acest control care a scos în evidență câteva lucruri, 
sunt două probleme care trebuiesc elucidate dar nu suntem experți și trebuie să vină cineva din exterior 
care să facă acest lucru. În primul rând pe anul 2018, 2019 și cred că este și pe anul 2020, bugetul nu a 
fost rectificat, în sensul că legea a modificat salariul minim pe economie, oamenii au primit salariile 
mărite însă A.D.P.P.-ul nu a rectificat bugetul și acum trebuie să vină un expert care să constate că nu 
creat un prejudiciu. Mai este încă o problemă, o neglijență de fond, s-a făcut o prevedere bugetară 
pentru a fi plătiți membrii A.G.A. pe anii 2017, 2018 și anul 2019, însă de la un anumit punct A.G.A. 
nu mai putea fi plătită, în schimb ei au rămas cu aceeași prevedere bugetară, banii respectivi s-au plătit 
cei din Consiliul de Administrație. Nici acolo nu este niciun prejudiciu, numai că forma pe sunt prinși 
în buget în acest moment nu este legală și atunci va trebui să vină un expert care să spună acest lucru. 
Noi am făcut deja contestație, am vorbit și cu directorul de la A.N.A.F. Craiova, a înțeles cum stau 
lucrurile, așteptăm răspunsul la contestație dar indiferent cum ar fi aș vrea să facem această expertiză, 
să fie și pentru A.D.P.P. un moment zero de la care plecăm.  

  Domnul consilier Alexe Costică: nu credeți că ar fi mai indicat ca în toate aceste instituții care 
aparțin Consiliului local, la 3 luni, sau la 6 luni, fără a mai face aceste audituri plătite să prezinte un 
raport de activitate pentru a elucida anumite chestiuni, dacă se făceau aceste lucruri poate nu se 
ajungea aici?  
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Domnul primar: A.D.P.P.-ul funcționează de 7-8, 10 ani și nu ați cerut să vi se prezinte niciodată 
un raport. Este prima dată când am solicitat acest lucru de când s-a înființat A.D.P.P.-ul și venim în 
fața Consiliului cu cifre concrete. Este prima dată când A.D.P.P.-ul are tendința de urcare, este prima 
dată când nu are datorii, am pornit în octombrie 2020 când A.D.P.P.-ul avea minus 20 miliarde lei 
vechi în acest moment are 200 maxim 250, datorii doar la furnizori și aceia sunt în termenul de 30 de 
zile. În acest moment a lichidat cei 12 miliarde lei vechi, datorii către A.N.A.F., toate lucrările s-au 
făcut doar cu A.D.P.P.-ul, primăria având un singur producător de servicii pe construcții A.D.P.P.-ul. 
În acest moment A.D.P.P.-ul este pe picioarele lui. 

 Domnul consilier Alexe Costică: pentru că s-au pompat niște bani acum. 
 Domnul primar: am precizat la început acest lucru, s-au făcut investiții, s-au cumpărat utilaje, se 

are în vedere modernizarea unității, aceste lucruri se vor întâmpla în limita posibilităților pe care le 
avem din punct de vedere financiar. Cu siguranță acesta este drumul pe care trebuie să mergem. Să 
investim, să modernizăm o instituție care în 2020 era în pragul colapsului.  

Domnul consilier Alexe Costică: să înțeleg că dumneavoastră criticați vechile conduceri? 
Domnul primar: nu, eu spun doar că cifrele vorbesc și nimic altceva. Este o unitate care aparține 

de noi. 
Domnul consilier Alexe Costică: mă bucur de acest lucru, dar trebuia să se ia măsuri mai demult.  
  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 17 voturi pentru. 
 
 13.Proiect de hotărâre nr. 157/26.05.2022 referitor la aprobarea rectificării Bugetului general 

de Venituri și Cheltuieli și modificarea listei de investiții pe anul 2022, a Municipiului Caracal este 
prezentat de domnul consilier Mitroi Dumitru-Liviu, care arată că proiectul a primit aviz favorabil în 
comisia de specialitate. 

Domnul secretar general: au survenit modificări pe lista de investiții față de ceea ce v-am 
transmis inițial, aceasta fiind anexa nr. 2 și pe care vi le dau citire. 

Domnul primar: o rectificare bugetară poate fi făcută pentru obiective care sunt din fonduri 
europene, oricând. Pentru obiectivele care sunt făcute din fonduri naționale sau locale, rectificările de 
buget se fac doar din luna a 7-a. Am prins foarte multe obiective cu 0 lei, pentru că sunt anumite 
obiective care vreau să le executăm și cred că o să fiți de acord, cu clauză suspensivă. De exemplu, 
sunt niște fonduri pe Agenția Națională de Mediu care prevăd ca noi Municipiul Caracal să facem o 
investiție de 1 milion de euro, bani proveniți de la U.E.. Noi nu prevedem nicio sumă în lista de 
investiții dar putem încheia un contract pe baza concurenței din S.E.A.P., facem licitație, însă să nu 
mai pierdem vremea ai deja licitația făcută, ai un câștigător iar în momentul în care au intrat pe 
finanțare proiectele, câștigătorul licitației se apucă deja de lucru. Sunt câteva luni bune pe care noi le 
putem câștiga prin aceste contracte cu clauză suspensivă. Mai este o condiție care se pune, în toate 
aceste contracte banii se dau doar la succes, doar dacă și-a făcut treaba.  

  Supus la vot, proiectul de hotărâre, cu completările ulterioare, acesta a fost aprobat cu 17 
voturi pentru. 

 
14.Proiect de hotărâre nr.158/26.05.2022 referitor la modificarea prevederilor art. 4, pct. 3. II 

din Anexa la H.C.L nr. 22/16.02.2022 privind instituirea taxei speciale de salubrizare în municipiul 
Caracal precum și aprobarea Regulamentului privind instituirea și administrarea taxei speciale de 
salubrizare este prezentat de domnul consilier Mitroi Dumitru-Liviu, care arată că proiectul a primit 
aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 17 voturi pentru. 
 

Se trece la discutarea proiectelor de hotărâri de pe completarea ordinei de zi  
 

   1.Proiect de hotărâre nr. 160/27.05.2022 referitor la aprobarea inventarierii mijloacelor fixe și 
obiectelor de inventar aflate în patrimoniul Municipiului Caracal la finele anului 2021, precum și 
casarea sau valorificarea acestora, după caz este prezentat de domnul consilier Mitroi Dumitru-Liviu, 
care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 17 voturi pentru. 
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2.Proiect de hotărâre nr. 161/27.05.2022 referitor la aprobarea depunerii proiectelor, a 

documentațiilor tehnice și a surselor de finanțare pentru obiectivele de investiții privind creșterea 
eficienței energetice la clădirile publice din Municipiul Caracal este prezentat de domnul consilier 
Căldăraru Gheorghe-Cristi, care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Domnul primar: există pe P.N.R.R. posibilitatea pentru a face investiții la clădirile publice care 
nu sunt obiective de patrimoniu. La noi în majoritate sunt clădiri de patrimoniu, cum ar fi teatrul, 
primăria, Liceul Ioniță Asan, unde trebuie neapărat să îi găsim o rezolvare, etc.. Am zis să încercăm, 
banii sunt repartizați pe județ, din cei aproape 16 milioane de euro care sunt prevăzuți bugetului 
Municipiul Slatina, Corabia și celelalte nu iau, în schimb ia Consiliul Județean Olt 12,8 milioane euro 
și noi luăm diferența de aproximativ 4,2 milioane euro. Vrem să facem Școala General Magheru, 
corpul B de la Liceul Mihai Viteazul, Liceul Matei Basarab, Sala de Sport și altele care pot fi prinse pe 
acest proiect. Mâine este ultima zi de depunere, până la ora 15.00 vom fi scriși în listă. Nu avem 
contracandidați, va fi aprobat.  

 Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 17 voturi pentru. 
 

3.Proiect de hotărâre nr. 162/27.05.2022 referitor la modificarea Anexei nr. 2 la HCL nr. 
142/2019 – Stat de funcții al Primăriei Municipiului Caracal este prezentat de domnul consilier 
Cernat Șerban-Costin care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 17 voturi pentru. 
 
15 .Informări, întrebări şi interpelări. 
 Informare Consiliul Local al Municipiului Caracal – Hotărârea nr. 07 și Hotărârea nr. 08 din 

29.04.2022 – Asociația de Dezvoltare Intercomunitară ”ROMANATI SERV” 
 Domnul consilier Căpățână Robert-Marius: am fost în gară acum câteva zile și am văzut 
probleme cu parcarea acolo, cu fața gării, ar trebui puțin aliniată parcarea.  
 Domnul primar: din nefericire pentru noi atunci când C.F.R.-ul a făcut cadastrele pe gări și pe 
tot ce au ei, toate bunurilor lor, noi am fost atât de inspirați probabil cineva a semnat acea vecinătate cu 
C.F.R.-ul la limita străzii. Tot ce înseamnă parcare acolo și acel rondou din față, noi am vrut și am 
solicitat, încă nu avem un răspuns favorabil, nu este al nostru, aparține C.F.R.-ului. Noi facem 
demersuri să ne dea măcar în administrare. Așa cum nu este al nostru nici digul de la parc, mă doare 
sufletul că nu reușim să facem acele scări. Până nu termină lucrarea ca să ne dea nouă digul, nu putem 
face nimic.  
 Domnul consilier Vîrdol Daniel: zilele trecute am fost oprit de un cetățean foarte revoltat că pe 
str. Mihai Eminescu la parcarea dinspre biserică pe un loc de parcare delimitat de primărie, cineva la 
tăiat cumva și a pus blocatori, terenul din fața magazinelor comerciale ar fi concesionat și se întreba de 
ce a făcut primăria locuri de parcare acolo?  
 Domnul primar: mă informez, nu știu. 

Nemaifiind alte puncte pe ordinea de zi, preşedintele de şedinţă, domnul consilier Ion Paul 
declară închise lucrările şedinţei ordinare. 

 
 
 
    PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                         SECRETAR GENERAL 

                AL MUNICIPIULUI CARACAL, 
 
           ION PAUL                                                    RĂDESCU VIOREL EMIL  
 

 
 


